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Woclawek, 19lipca 2016 r.

4arc/oF/ado Pani
Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

2/p- lMrt

Odpowiadajqc na Pani interpelacjg wniesionq podczas obrad )fill sesji Rady Miasta

Woclawek, w sprawie uwzglqdnienia w planach inwestycyjnych na rok 2017 utwardzenia ulicy

Lipnowskiej informujg, 2e remont nawiezchni pzedmiotowej drogi planowany byl pnez Miejski Zazqd

Uslug Komunalnych i Dr6g w tym roku. Zrezygnowano jednak z powy2szej inwestycji, bowiem wniosek

o jego dofinansowanie w ramach ,,Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na

lata 201G2019'nie uzyskal aprobaty. Wobec tego, zadanie to zostanie zaproponowane do projektu

bud2etu na 2017 rok.
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Do wiadomo5ci:

1. Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. OP1K.0003.184.2016

3. a/a H.cn.


